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Onderwerp RoosendaaI Smult

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Bestuur

PortefeuiItehouder Wethouder Lok

Schriftelijke vraag

Met veel betangstetling hebben wij kennis kunnen nemen van het voorgenomen initiatief van Event

Factory om in Roosendaat een editie "Roosendaat Smult" te wilten houden. Uiteraard is gastvrij
Roosendaat btij met evenementen die een waardevolle toevoeging zijn voor onze gemeente die

daarmee ons woon-, [eef- en recreëerklimaat vergroten. Uiteraard altes votgens de getdende

regets, voorschriften en voorwaarden.

Echter zien wij het ats niet wensetijk ats om welke reden dan ook, te lang wordt gedaan over een
vergunningsaanvraag, waardoor evenementen niet kunnen worden gehouden binnen onze stad of

dorpen. Coördinatie van evenementen tigt bij het WV, de locatiebepaling is onderdeel van de
vergunningsaanvraag.

Wij benadrukken dat nieuwe initiatieven niet attijd per definitie succesvo[ zijn, maar dat het open
staan voor initiatieven wel tot succes zal leiden. Nogmaats, wij staan voor een gastvrij Roosendaat.
Hierover hebben wij de navotgende vragen:

1 ) Klopt het dat u een aanvraag van Events Factory in behandeling heeft?
Z) Kunt u ons toelichten waarom de locatie en datum waarop het evenement is aangevraagd

aan het Kadeptein niet votdoet votgens u?

3) Kunt u met initiatiefnemer tot een geschiktere locatie komen voor het event, binnen de
huidige vergunningsprocedure? Zo niet, conform welke regelgeving is dat niet toegestaan?

4) Bent u het met ons eens dat initiatieven tot het houden van evenementen kunnen bijdragen

aan een positief woon-, [eef- en recreëerktimaat en hoe acteert u daar naar in de aanvraag-
procedures van nieuwe initiatieven voor evenementen?

5) Bent u het met ons eens dat de gemeente zich proactief en meedenkend moet opstetten
tegenover nieuwe dergetijke initiatieven? Graag een toetichting

6) De ondernemers Kade zeggen verrast te zijn over de aanvraag van dit evenement. ls het

niet standaard dat ondernemersverenigingen binnenstad en Kade worden geïnformeerd over
een aangevraagde procedure? Zo ja, hoe komt het dat de Kadeondernemers dan niets
wisten, en zo nee, waarom vraagt u niet standaard dit advies?

Namens de fracties,

VLP, Arwen van Gestel
PvdA, Michaet Yap
D66, Harm Emmen



Wij beantwoorden de vragen als votgt:

1. Ja

Z. Nee, de inhoudetijke beoordeting van de aanvraag heeft nog niet plaats kunnen vinden, omdat
niet atle gevraagde adviezen zijn ontvangen.

3. Nee, de huidige aanvraag is gedaan voor een evenement op 25-26-27 mei op het kadeptein en
ats zodanig openbaar gemaakt door middel van een publicatie in de Roosendaatse Bode.
Gedurende een aanvraag is het niet mogelijk de grondslag, in casu de datum en/of locatie, te
wijzigen dat er feitetijk sprake is van een nieuwe aanvraag.

4. Ja, echter aanvragen dienen objectief te worden beoordeetd, waarbij het feit dat het een
nieuw evenement betreft zeker bij de beoordeting wordt betrokken.

5. Zie beantwoording vraag 4

6. Ondernemers en omwonenden van een evenementenlocatie worden door middel van een
pubticatie in de Roosendaalse Bode in kennis gestetd van een aanvraag om
evenementenvergunning. Het is vervolgens aan de organisator van het evenement om hierbij
bestaande ondernemers(verenigingen) te betrekken. Een aanvraag wordt objectief beoordeetd
en tegen een beschikking staat de mogetijkheid van bezwaar en beroep open.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

Het

Wethouder Vergunningen


